中车山东机车车辆有限公司伦敦地铁货车项目配件里程计采购
公开议标公告

Chapter One: Odometer Procurement Public Tender Discussion for London Underground New Wagon Project

我公司欲对伦敦地铁项目配件里程计进行公开议标采购，现邀请有实力的公司参加。

投标人须知：

Our company wants to purchase odometer for London Underground New Wagon Project. You are now invited to participate.

Notice to bidders:

1. 采购单位：中车山东机车车辆有限公司。
项目编号：鲁车招（2018）260号
1. Purchasing Company: CRRC Shandong Co., Ltd.

2. 本次议标的产品为伦敦地铁项目配件里程计；里程计报价应为CIP JINAN，并在报价单明确供货周期。

2. The product under negotiation in this time is the odometer of London Underground New Wagon Project; the odometer should be quoted as CIP JINAN and the delivery period is clearly stated in the quotation.

3. 投标文件应包括（Composition of the bidding document）：

① 企业法人营业执照复印件加盖企业公章；

the copy of the business license with company stamp; 
② 相关资质文件或生产许可复印件加盖企业公章；

the relevant qualification documents or a copy of the production license with stamp;
③ 报价单（盖公司公章）报价应涵盖所有总报价，应包括但不限于材料设备费、生产加工费、包装费、运杂费（运达指定地点）、装卸费（含出厂装车费，货到工地现场地点发生的所有费用）、运输损耗费、保管费（入库前）、检测费、保险费、税金、利润、质保期内其他附带服务的费用及其它一切不可预见费用等全部费用。后期不可更改。

Quotation with company stamp. The quotation shall cover all general quotations and shall include, but is not limited to, materials and equipment fees, production and processing fees, packaging fees, transportation and miscellaneous charges (delivered at designated locations), loading and unloading fees (including factory loading fees, all costs incurred at the site to the site) ), transportation loss, storage (before warehousing), testing fees, insurance premiums, taxes, profits, other incidental services during the warranty period, and all other unforeseen expenses. It cannot be changed later.

④ 法定代表人资格证书、法人授权委托书；

Legal representative qualification certificate, legal person power of attorney
4. 购买标书时间：2018年9月 20日至2018年9月25日，每天上午8：00—12：00（北京时间），下午13:30---17:30(北京时间)，节假日除外。

4. Time for purchase of bids: September 20, 2018 to September 25, 2018, every day from 8:00 to 12:00 (Beijing time), 13:30 to 17:30 (Beijing time), holidays except.

5.购买标书地点：中车山东机车车辆有限公司规划运营部招标办公室(综合办公楼二楼）

5. Document Purchase Place: CRRC SHANDONG CO., LTD. Tender Office (Second floor of the integrated office building)

6.标书费 200 元。（必须电汇）（注明是伦敦地铁项目里程计公开议标的标书费）售后不退。

6. The tender fee is 200 yuan. (Must be sent by TT) (Note that the tender is the subject of the London Metro project odometer publicly negotiated).

7.投标保证金 5000 元。（必须电汇）（注明是伦敦地铁项目里程计公开议标的保证金）中标者签合同后退还，未中标者如数退还。

7. The bid bond is 5,000 yuan. (must be TT) (specify that the London Metro project odometer publicly negotiated the deposit) the successful bidder will return the contract, and those who have not won the bid will be refunded.

8．投标截止时间：2018年 9  月  27  日下午 3点 30分，逾期不予受理。

8. Deadline for submission of bids: 3:30 pm on September 27, 2018, overdue will not be accepted.

9．开标时间：2018年  9  月  27 日下午 3点 30 分。

9. Bid Opening Time: 3:30 pm, September 27, 2018.

10．投标地点：中车山东机车车辆有限公司招标室（公司东门外教育楼四楼）

10. Bid place:CRRC SHANDONG CO., LTD. Bidding Room(The fourth floor of the company's East Gate Education Building)
11．开标地点：中车山东机车车辆有限公司招标室（公司东门外教育楼四楼）

11.Bid opening place:CRRC SHANDONG CO., LTD. Bidding Room(The fourth floor of the company's East Gate Education Building)
12．联系人：招标办： 池蕾  0531-88305712 （购买标书、退还保证金）   

巩书村  0531-88305658
国际业务部： 周倩 0531-88305809  

 张志鹏 0531-88306740

12. Contacts: Tender office: Chi Lei: +86-531-88305712

 (for purchase the tender document and refund of deposit);

                           Gong Shucun: +86-531-88305658 

Overseas Business Department: Zhou Qian 0531-88305809 

                          Zhang Zhipeng 0531-88306740

13. 采购单位地址：济南市槐荫区槐村街73号，邮编：250022 

Purchaser Address: No. 73 Huaicun Street, Huaiyin District, Jinan, 250022, Shandong, China 
14．开户单位名称：中车山东机车车辆有限公司    

开   户   行：建行济南槐中支行          

账 号：37001616149050148210

14.Payment details:

      The Purchaser: CRRC SHANDONG CO., LTD.

      Bank Name: China Construction Bank - Jinan Huaizhong Branch

      Account No.: 37001616149050148210

中车山东机车车辆有限公司招标办公室

The Tender Office of CRRC SHANDONG
                                  2018年9月19日
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